
P R O T O K Ó Ł

z posiedzenia Komisji Edukacji, Kultury i Sportu 

w dniu 26 marca  2008 roku

SE-PO.0063-4-3/08

Obecni:

1. Dominik Penar -obecny
2. Andrzej Mentel- nieobecny
3. Krystian Dąbrowski- nieobecny
4. Marian Kita- obecny
5. Hanna Szotowska- nieobecna
6. Danuta Walczak- obecna
7. Mirosław Kędzierski- obecny

W posiedzeniu Komisji uczestniczyli:

Anna Ślagórska- Zastępca Burmistrza, Urszula Polak-Wałek- Skarbnik Miasta

Posiedzenie Komisji prowadził:

Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury i Sportu – Dominik Penar

Porządek posiedzenia komisji:

1. Stopień realizacji  planów inwestycyjnych w mieście z zakresu edukacji, kultury i  sportu na lata 
2007-2010.

2. Opiniowanie materiałów sesyjnych.
3. Sprawy bieżące. 

Dot. punktu 1

Anna Ślagórska                            -                             Zastępca Burmistrza Miasta  

- Omawia temat przejęcia szkolnictwa średniego w  2009r. przez Czeladź.

W dyskusji udział wzięli:

D. Penar- Przewodniczący Komisji
D. Walczak- Członek Komisji

Dominik Penar                -               Przewodniczący Komisji  

- Przechodzimy do omówienia materiału komisyjnego. 
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Małgorzata Skiba                          -                             Zastępca Kierownika  Wydziału  Rozwoju  Miasta  i   
Inżynierii Miejskiej

- Omawia materiał przedstawiony radnym. 

DYSKUSJA NT: STOPNIA REALIZACJI PLANÓW INWESTYCYJNYCH W MIEŚCIE Z ZAKRESU 
EDUKACJI, KULTURY I SPORTU NA LATA 2007-2010.

W dyskusji udział wzięli:

M. Kędzierski- Członek Komisji
A. Ślagórska- Zastępca Burmistrza Miasta
A. Mentel- Zastępca Przewodniczącego Komisji
D. Penar- Przewodniczący Komisji
D. Walczak- Członek Komisji
T. Wąsowicz- Kierownik Wydziału Polityki Społecznej i Edukacji
U. Polak-Wałek- Skarbnik Miasta

Przewodniczący stwierdził, że materiał  został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję,

Dot. punktu 2

Dominik Penar                -               Przewodniczący Komisji  

- Przechodzimy do omówienia materiałów sesyjnych. Rozpoczniemy od projektu uchwały w sprawie 
zmian w budżecie miasta na 2008 rok.

Urszula Polak-Wałek                     -                             Skarbnik Miasta  

- Omawia projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2008 rok.

DYSKUSJA NT: PROJEKTU UCHWAŁY W SPRAWIE ZMIAN W BUDŻECIE MIASTA NA 2008 
ROK.

W dyskusji udział wzięli:

A. Ślagórska- Zastępca Burmistrza Miasta
D. Walczak- Członek Komisji
A. Mentel- Zastępca Przewodniczącego Komisji
D. Penar- Przewodniczący Komisji
M. Kędzierski- Członek Komisji
M. Skiba- Zastępca Kierownika Wydziału Rozwoju Miasta i Inżynierii Miejskiej

Dominik Penar                -               Przewodniczący Komisji  

- Przechodzimy  do  omówienia  projektu  uchwały  w  sprawie  zasad  udzielania  i  rozmiaru  zniżek 
obowiązkowego  tygodniowego  wymiaru  godzin  zajęć  nauczycieli  zajmujących  stanowiska 
kierownicze w przedszkolach, szkołach podstawowych i gimnazjach prowadzonych przez Gminę 
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Czeladź  oraz  zwalniania  od  realizacji  tygodniowego  obowiązkowego  wymiaru  godzin  zajęć 
dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych.

Teresa Wąsowicz                          -               Kierownik Wydziału Polityki Społecznej i Edukacji  

- Omawia projekt uchwały przedstawiony radnym.

DYSKUSJA

W dyskusji udział wzięli:

A. Mentel- zastępca Przewodniczącego Komisji
D. Walczak- Członek Komisji
D. Penar- Przewodniczący Komisji
T. Wąsowicz- Kierownik Wydziału Polityki Społecznej i Edukacji.

Dominik Penar                -               Przewodniczący Komisji  

- Przechodzimy do omówienia projektu uchwały w sprawie  likwidacji Przedszkola Publicznego 
Nr 12 w Czeladzi.

Teresa Wąsowicz                          -               Kierownik Wydziału Polityki Społecznej i Edukacji  

- Omawia projekt uchwały przedstawiony radnym.

Dominik Penar                -               Przewodniczący Komisji  

- Przechodzimy  do  omówienia  projektu  uchwały  w  sprawie  uchylenia  uchwały  Nr 
XXXI/407/2008 Rady Miejskiej  w Czeladzi  z dnia 31 stycznia  2008r.  w sprawie udzielenia 
dotacji  celowej  na  zadania  bieżące  realizowane  na   podstawie  porozumień  miedzy 
jednostkami samorządu terytorialnego.

Teresa Wąsowicz                          -               Kierownik Wydziału Polityki Społecznej i Edukacji  

- Omawia projekt uchwały przedstawiony radnym.

Dominik Penar                -               Przewodniczący Komisji  

- Przechodzimy  do  omówienia  projektu  uchwały  w  sprawie  udzielenia  dotacji  celowej  na 
zadania  bieżące  realizowane  na  podstawie  porozumień  miedzy  jednostkami  samorządu 
terytorialnego.

Teresa Wąsowicz                          -               Kierownik Wydziału Polityki Społecznej i Edukacji  

- Omawia projekt uchwały przedstawiony radnym.

Dominik Penar                -               Przewodniczący Komisji  

- Projekt  uchwały  w  sprawie  przekazania  środków  finansowych  na  rzecz  Starostwa 
Powiatowego w Będzinie.
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Urszula Polak-Wałek                     -                             Skarbnik Miasta  

- Omawia projekt uchwały przedstawiony radnym.

Dot. punktu 3

Dominik Penar                -               Przewodniczący Komisji  

- Przechodzimy do omówienia spraw rożnych.
- Jako  pierwszy  chciałbym państwu  przedstawić  protest  przeciwko  działaniom Starosty  dot. 

odwołaniu członka zarządu- pani Anny Horzelskiej-Matyja.( odczytuje treść protestu)

DYSKUSJA

W dyskusji udział wzięli:

D. Penar- Przewodniczący Komisji
M. Kita- Członek Komisji
D. Walczak- Członek Komisji

Dominik Penar                -               Przewodniczący Komisji  

- Przygotuje pismo na jutro, które poddamy pod głosowanie jako stanowisko Rady Miejskiej.
- Odczytuje pismo Polskiego Związku Emerytów i Rencistów dot. podwyższenia wynagrodzenia 

dla pana Grząby. 

DYSKUSJA

W dyskusji udział wzięli:

T. Wąsowicz- Kierownik Wydziału Polityki Społecznej i Edukacji.
D. Walczak- Członek Komisji
U. Polak-Wałek- Skarbnik Miasta
M. Kędzierski- Członek komisji

Dominik Penar                -               Przewodniczący Komisji  

- Odczytuje  pismo Związku  Nauczycielstwa  Polskiego  dot.  podwyższenia  płac  pracowników 
administracji i obsługi w placówkach oświatowych. 

DYSKUSJA

W dyskusji udział wzięli:

A. Ślagórska- Zastępca Burmistrza Miasta
D.Walczak- Członek Komisji
M. Kita- Członek Komisji
D. Penar- Przewodniczący Komisji
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A. Mentel- Zastępca Przewodniczącego Komisji
U. Polak-Wałek- Skarbnik Miasta

Dominik Penar                -               Przewodniczący Komisji  

- Po wyczerpaniu porządku obrad Komisji zamykam posiedzenie Komisji.

     P R Z E W O D N I C Z Ą C Y
       Komisji Edukacji, Kultury,
                     i Sportu

              Dominik Penar
Protokołowała:
Agnieszka Pilarek
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